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Orban: Regulile aferente ridicarii restrictiilor, prezentate pâna luni si supuse

dezbaterii publice

Premierul Ludovic Orban a declarat joi ca setul de reguli aferente ridicarii fiecarei restrictii va fi prezentat

public pâna luni, urmând sa fie supus dezbaterii publice.

"Setul de reguli aferente ridicarii fiecarei restrictii va fi prezentat public cel târziu luni, astfel încât sa fie în

dezbatere publica. Va fi cunoscut dinainte de companii, de institutii, de cetateni si vom primi observatii, propuneri

privitoare la fiecare set de reguli aferent transportului public, aferent spatiilor comerciale care se vor deschide,

aferent saloanelor de coafura, de frizerii si tuturor celorlalte categorii de activitati care se vor redeschide", a

afirmat prim-ministrul în cadrul unei declaratii de presa, sustinuta cu ocazia vizitei la Uzina Dacia de la Mioveni.

La rândul sau, ministrul Transporturilor, Infrastructurii si Comunicatiilor, Lucian Bode, a declarat ca vor fi

elaborate reguli pentru transportul public si ca vineri va purta discutii în acest sens cu reprezentantii sectorului.

"Mâine, la initiativa domnului prim-ministru, vom avea o discutie clara: ce masuri luam pe fiecare mod de

transport în parte începând cu data de 15 mai", a mentionat el.

În acelasi timp, Bode s-a declarat încrezator ca pâna la data de 15 mai, Comisia Europeana va prezenta un set de

recomandari, care sa fie aplicate de catre toate statele membre.

"Noi am avut saptamâna trecuta o reuniune a Consiliului de ministri de transporturi din Uniunea Europeana. Toate

statele membre au solicitat la unison o propunere din partea Comisiei Europene, un set de recomandari, astfel încât

toate statele membre sa le poata aplica unitar. Va aduceti aminte, în momentul în care am înregistrat acele blocaje

la începutul crizei în ce priveste transportul de marfa, a venit Comisia Europeana, în acord cu toate statele

membre, si am creat acele culoare verzi prin care transportul de marfa s-a putut desfasura fara nicio problema atât

în tranzit, cât si la nivel national. Credem ca pâna pe data de 15 mai Comisia Europeana va veni cu un set de

recomandari, pe care le vor aplica toate statele membre", a spus el.

Bode a adaugat ca România este însa pregatita sa ia masuri pentru fiecare mod de transport, inclusiv la metrou.

"Ne-am adresat Ministerului Afacerilor Interne, pentru a ne sprijini, pentru ca la metrou mai întâi trebuie sa ne

asiguram ca accesul se face în conditii de siguranta, în statii, de asemenea, se pastreaza distanta, iar noi venim cu

maximum de trenuri posibil în aceasta perioada, astfel încât timpii de asteptare sa fie între doua, trei minute,

respectiv sase, sapte minute, functie de statiile Metrorex. Vom anunta în perioada urmatoare, în zilele urmatoare,

masurile concrete pe care le luam pe fiecare mod de transport în parte", a precizat ministrul Transporturilor.
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